

No. 72434

**Certificate of registration**

The Secretary-General of the United Nations

hereby certifies that the following international agreement has been registered with the Secretariat, in accordance with Article 102 of the Charter of the United Nations:

No. 26765. **Brunei Darussalam and International Atomic Energy Agency**

Exchange of letters constituting an agreement between Brunei Darussalam and the International Atomic Energy Agency to amend the protocol to the Agreement between the Government of Brunei Darussalam and the International Atomic Energy Agency for the application of safeguards in connection with the Treaty on the Non-Proliferation of Nuclear Weapons (with annex). Vienna, 8 September 2020, and Bandar Seri Begawan, 20 July 2021

Registration with the Secretariat of the United Nations:  
International Atomic Energy Agency, 29 January 2024

Done at New York on 12 April 2024

For the Secretary-General



**Certificat d'enregistrement**

Le Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies

certifie par la présente que l'accord international indiqué ci-après a été enregistré au Secrétariat, conformément à l'Article 102 de la Charte des Nations Unies :

No. 26765. **Brunéi Darussalam et Agence internationale de l'énergie atomique**

Échange de lettres constituant un accord entre Brunéi Darussalam et l'Agence internationale de l'énergie atomique visant à amender le protocole à l'Accord entre le Gouvernement du Brunéi Darussalam et l'Agence internationale de l'énergie atomique relatif à l'application de garanties dans le cadre du Traité sur la non-prolifération des armes nucléaires (avec annexe). Vienne, 8 septembre 2020, et Bandar Seri Begawan, 20 juillet 2021

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies :  
Agence internationale de l'énergie atomique, 29 janvier 2024

Fait à New York le 12 avril 2024

Pour le Secrétaire général